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W imieniu mieszka6c6w miasta bardzo dziqkujq za postawienie wiaty

przy ul Dqbowej, przy krahcowym przystanku dla linii autobusowych nr

5,t3,I7,23. Teraz zwracamy siq do Pana o wymianq catkowicie zdegradowanej

nawierzchni z ptWek betonowych i potoienie nawierzchni na czeSciach

ziemnych. Jak taka nawierzchnia mo2e by6 przyczynQ niezbyt oczekiwanych

zdarzel niech Swiadczy fakt, ie w ubiegfym roku sama ztamalam wla6nie tam

nogq wysiadajqc z autobusu o wysokiej podiodze na wta6ciwie coS co udaje

nawierzchnie. Nie jestem rzecznikiem wtasnej sprawy, ale os6b gl6wnie

starszych dla kt6rych wtaSnie wysiadanie z autobusu jest zagro2eniem. I to ich

pro6bq przedkladam. I jeszcze jedna rzecz tei dotyczqca tej krafic5wki, a

mianowicie jej o5wietlenie. Samo potoienie w lesie w spos6b oczywisty jest

znacznym ograniczeniem bezpiecznego korzystania z komunikacji. Nie trzeba

duiej wyobraini jak w takich okoliczno6ciach odbywa siq wysiadanie i

wsiadanie do autobusu, majqc pod nogami niewidocznq nawierzchniq.
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